

PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Four Hundred and Twenty-Eighth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of Canada, concerning Bill C-671, An Act respecting the Execution of Clifford Robert Olson, presented by the honourable Member for Bow River (Mr. Taylor) on Tuesday, March 29, 1983, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

By unanimous consent, it was ordered,—That, notwithstanding any Standing Order, on the day designated by the Minister of Finance for his budget presentation, the House shall suspend its sitting at 6.00 o'clock p.m., until 8.00 o'clock p.m., and, at that time, the business to be considered shall be the budget presentation of the Minister of Finance and the reply thereto by a Member of the opposition provided that, when that Member's motion to adjourn the debate is adopted, the House shall adjourn.

Mr. Maltais for Mr. Lumley, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of certain documents relating to the Scotia Coal Synfuels Project.—Sessional Paper No. 321-7/69E.

A petition was presented by the honourable Member for Bow River (Mr. Taylor).

Mr. Baker (Nepean—Carleton), seconded by Mr. Kempling, by leave of the House, introduced Bill C-679, An Act respecting standards of conduct for Public Officers, which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

Pursuant to Standing Order 44(4), the following Question was made an Order of the House for a Return:

No. 4,650—*Mr. Greenaway*

1. Since the inception of the New Horizons program in 1972, how many applications were made from senior citizen groups in the Constituency of Cariboo—Chilcotin?

2. What was the name of each group that applied and in which year did the group apply?

3. What was the amount of funding asked for in each application?

4. Which applications were approved and funded?—Sessional Paper No. 321-2/4650.

Mr. Smith, Parliamentary Secretary to the President of the Privy Council, presented,—Return to the foregoing Order.

PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le quatre cent vingt-huitième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents du Canada, concernant le projet de loi C-671, Loi concernant l'exécution de Clifford Robert Olson, présentée par l'honorable député de Bow River (M. Taylor) le mardi 29 mars 1983, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que, nonobstant tout article du Règlement, le jour désigné par le ministre des Finances pour la présentation du Budget, la séance de la Chambre soit suspendue de dix-huit heures à vingt heures et que, à ce moment-là, les affaires à l'étude soient l'exposé budgétaire du ministre des Finances et la réponse à cet exposé par un député de l'opposition à condition que, lorsque ce député proposera l'ajournement du débat, la Chambre ajourne.

M. Maltais, au nom de M. Lumley, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Documents relatifs au Projet de liquéfaction du charbon de la Nouvelle-Écosse. (Texte anglais).—Document parlementaire n° 321-7/69E.

L'honorable député de Bow River (M. Taylor) présente une pétition.

M. Baker (Nepean—Carleton), appuyé par M. Kempling, dépose, avec la permission de la Chambre, le projet de loi C-679, Loi relative aux normes de conduite des fonctionnaires publics, qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

En conformité des dispositions de l'article 44(4) du Règlement, la question suivante est transformée en ordre de dépôt de documents, savoir:

N° 4650—*M. Greenaway*

1. Depuis la création du Programme Horizons Nouveaux en 1972, combien de demandes des groupes de l'âge d'or de la circonscription de Cariboo—Chilcotin ont-ils présentées?

2. Quel est le nom des groupes qui ont présenté une demande et en quelle année l'ont-ils fait?

3. Quel était le montant de la subvention sollicitée dans chaque demande?

4. Quelles demandes ont été approuvées et subventionnées?—Document parlementaire n° 321-2/4650.

M. Smith, secrétaire parlementaire du président du Conseil privé, dépose la réponse à l'ordre susdit.